
Chtěla bych být kadeřnicí 

O práci kadeřnice sní nejedna dívka,a tak žákyně 9.B společně se svojí třídní učitelkou J. 

Váňovu zavítaly do kadeřnického salonu Manon p. M. Ditrichové. 

Natka o práci kadeřnice sní už delší dobu,doma stříhá sourozence,občas i mamce udělá 

nějakou menší změnu,a tak  praktická ukázka byla určená hlavně pro ni. Pod bedlivým 

dohledem paní kadeřnice umyla Natka spolužačce vlasy, kde zjistila, že to není žádná legrace  

umýt správně vlasy tak, jak to má být.  

Na úpravu vlasů si vzala naší modelku do parády sama paní Monika a během chvíle změnila 

naší spolužačku k nepoznání. V průběhu úpravy účesu vysvětlovala děvčatům, co vše 

znamená podnikat v tomto oboru a jaká úskalí přináší tato práce. Není vůbec lehké podnikat,  

konkurence je veliká a než si vytvoříte okruh svých zákaznic, tak to také určitý čas trvá. Ale to 

už je úděl podnikání. 

 Na zvídavé otázky děvčat paní Monika s přehledem odpověděla a hlavně na závěr 

doporučila všem děvčatům, jak správně pečovat o svoje vlasy. 

Děkujeme paní M. Ditrichové za ochotu a vstřícnost a přejeme hodně spokojených zákaznic. 

                                                                                            Natka Kavúrová a žákyně 9. B 

 


